

THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION. If you are in any doubt about this document or as to the action you should take, you should consult a stockbroker, solicitor, accountant or other appropriate independent professional adviser. This advice is personal to the registered holder(s) named below and is not transferable. A general outline of the tax consequences in the UK and overseas is provided in the Shareholder Information section of the current HSBC Holdings plc's Annual Report and Accounts. Shareholders should consult their own tax advisers with regard to their liability to taxation. No tax is currently withheld from dividends paid by HSBC Holdings plc.

This dividend currency election form is only applicable for Hong Kong Overseas Branch registered shareholder(s) of HSBC Holdings plc, who own paper share certificate(s) issued in his/her own name(s).

Non-registered shareholders who wish to change their banking instruction or dividend currency election preference should contact and instruct their relevant intermediary such as banks, brokers, custodians, nominees or HKSCC Nominees Limited through which their shares are held.

Hong Kong Stock Code: 5



Please use a **black pen**.
Print in **BLOCK CAPITALS**
inside the boxes.

A	B	C	1	2	3
---	---	---	---	---	---

Dividend Currency Election Form

The default currency on the Hong Kong Overseas Branch Register is Hong Kong dollars and can also be paid in United States dollars or sterling, or a combination of these currencies. You can change your dividend currency election by completing this form.

The Registrar can arrange for direct credit of Hong Kong dollar cash dividends into your bank account. They can also arrange to send US dollar and/or sterling cheques to the credit of your bank account. You may register or change your banking instructions through the Registrar's Investor Centre at www.investorcentre.com/hk. Before using this facility, you will need to register with Investor Centre. You should register without delay so that the formalities can be completed in time for you to give your instruction for future dividends (please refer to www.hsbc.com for dividend deadline dates).

If you wish to change the currency of your whole dividend, please complete the "one currency election" section overleaf.

GBP	
USD	
HKD	
Total*	

*If the aggregate of the numbers of existing ordinary shares is not equal to the number of ordinary shares registered in your name on the record date, the Registrar will automatically adjust the numbers (except where no number has been indicated) up or down as appropriate to eliminate the difference, in the following order: (i) Hong Kong dollars (ii) United States dollars (iii) sterling.

Shareholders are advised to check their shareholdings as at record date with the Registrar or through the Registrar's Investor Centre at www.investorcentre.com/hk

Name of securities holder (To be completed in English Block Letters)

Shareholder Reference Number (SRN) /Certificate Number(s)

Registered address (To be completed in English Block Letters)

Signature (Please sign in box below)

2nd Joint Holder

3rd Joint Holder

4th Joint Holder

Daytime telephone number (if any)

Date

In the case of joint holders ALL must sign. In the case of a corporation, this form should be executed under its common seal or by a duly authorised representative. If the form is not signed correctly, you will be paid the dividend as if you had not returned it.

All enquiries regarding this form should be addressed to the Registrar: Computershare Hong Kong Investor Services Limited, Rooms 1712-1716, 17th Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong SAR (telephone +852 2862 8555 or email: hsbc.ecom@computershare.com.hk)

HSBC Holdings plc

Registered Office and Group Head Office:

8 Canada Square, London E14 5HQ, United Kingdom

Web: www.hsbc.com

Incorporated in England and Wales with limited liability. Registration number 617987



此乃要件 請即處理。倘閣下對本文件或應採取之行動有任何疑問，應諮詢股票經紀、律師、會計師或其他適當之獨立專業顧問。本通知適用於下文所列登記持有人，不得轉讓。英國及英國以外地區之稅務影響一般概要載於滙豐控股有限公司現行《年報及賬目》的「股東參考資料」一節。股東應向其稅務顧問諮詢相關稅務責任。滙豐控股有限公司派發之股息現時並無預扣任何稅項。

本股息貨幣選擇表格僅適用於持有以其自身名義發出之實物股票的滙豐控股有限公司香港海外股東分冊登記股東。

非登記股東如欲更改銀行指示或股息貨幣選擇偏好，應聯絡並指示持有其股份的相關中介機構（例如銀行、經紀、託管人、代名人或香港中央結算（代理人）有限公司）採取行動。



香港股份代號：5

請用黑色筆，
以正楷於方格
內填寫各項。

A	B	C	1	2	3
---	---	---	---	---	---

股息貨幣選擇表格

對於香港海外股東分冊，股息之預設派發貨幣為港元，亦可以美元或英鎊，或此等貨幣之組合派發。閣下可填寫本表格，更改股息的貨幣選擇。

股份登記處可安排將港元現金股息直接存入閣下的銀行戶口，亦可安排寄發美元及/或英鎊支票以入賬至閣下的銀行戶口。閣下可在股份登記處之投資者中心網頁（www.investorcentre.com/hk）登記或更改銀行指示。閣下需預先在該投資者中心網頁登記，方可使用這項設施。請即採取行動，以便閣下有足夠時間完成登記手續並就後續股息發出指示（股息的最後選擇限期請參閱 www.hsbc.com）。

閣下如欲更改名下全數股息的貨幣，請填妥背頁的「單一貨幣選擇」部分。

英鎊	
美元	
港元	
總和 **	

* 若現有普通股股份總數並不相等於紀錄日期以閣下名義登記的普通股數目，股份登記處將視乎情況自動向上或向下調整有關之數目（零數目除外），以消除差額。調整次序如下：(i) 港元；(ii) 美元；(iii) 英鎊。

建議股東於股份登記處或透過股份登記處之投資者中心網頁（www.investorcentre.com/hk）核對自已於紀錄日期的持股。

證券持有人姓名（請以英文大寫字母填寫）

股東參考編號 (SRN) / 股票號碼

登記地址（請以英文大寫字母填寫）

簽署（請簽在空格內）

第二聯名持有人

第三聯名持有人

第四聯名持有人

日間聯絡電話（如有）

日期

如為聯名股東，全體股東均須簽署。如為法團股東，則應在本表格蓋上法團印章或由正式授權代表簽署。本表格若未經正確簽署，將不會生效，而股息將按照閣下過往之選擇處理，如同閣下從未交回本表格一樣。

如對本表格有任何疑問，請向股份登記處查詢，地址為：香港皇后大道東183號合和中心17樓1712-1716室 香港中央證券登記有限公司（電話：+852 2862 8555；或電郵：hsbc.ecom@computershare.com.hk）

HSBC Holdings plc

滙豐控股有限公司

註冊辦事處及集團總管理處：

8 Canada Square, London E14 5HQ, United Kingdom

網站：www.hsbc.com

英格蘭及威爾斯註冊有限公司。註冊編號 617987

單一貨幣選擇

本人(等)謹此選擇以下列貨幣收取任何應付予本人(等)之現金股息,直至另行通知為止(請在適當空格內加上「X」號。只可選擇一種貨幣。)

英鎊 ☐

美元 ☐

港元 ☐

支付股息指示

如閣下欲指示本公司將任何應收現金股息直接存入閣下之銀行戶口,或擬修改閣下先前已遞交之銀行戶口資料,請填寫此部分。該銀行戶口必須以選取的貨幣計值。

請將英鎊及/或美元股息支票存入本人(等)於下文指定之銀行戶口;及/或
請將港元現金股息直接存入本人(等)於下文指定之銀行戶口。

以英鎊支付之股息

銀行:

分行:

地址:

銀行分類編碼:

銀行戶口號碼:

參考編號:(如適用)

以美元支付之股息

銀行:

分行:

地址:

若是儲蓄戶口
請填上「X」

儲蓄戶口

☐

ABA/ACH 編號*:

* 本公司建議閣下向銀行查詢直接付款到閣下戶口之參考編號。

銀行戶口號碼:

以港元支付之股息

銀行:

分行:

地址:

銀行編號:

分行編號:

銀行戶口號碼:

如閣下並無在此指示本公司將現金股息存入銀行,則以上述貨幣支付之股息將按閣下先前的指示寄出。如無作出任何指示,則股息將寄往閣下之登記地址。滙豐控股有限公司遵照此項授權執行指示後,將獲免除有關以上述方式支付股息之一切責任。

簽署(請簽在空格內)

第二聯名持有人

第三聯名持有人

第四聯名持有人

日期

日間聯絡電話(如有)

如為聯名股東,全體股東均須簽署。如為法團股東,則應在「單一貨幣選擇」部分及/或「支付股息指示」部分蓋上法團印章或由正式授權代表簽署。

請將填妥之表格交回下址之股份登記處。載有當期股息最後選擇限期之當期股息時間表可於 www.hsbc.com/investors 查閱。凡於最後選擇限期之後始送達股份登記處之指示,將不適用於當期股息,而僅適用於其後派發之股息。股份登記處不會就收到選擇表格發出確認通知。如對本表格有任何疑問,請向香港中央證券登記有限公司查詢,地址為:香港皇后大道東183號合和中心17樓1712-1716室(電話:+852 2862 8555;或電郵:hsbc.ecom@computershare.com.hk)

ONE CURRENCY ELECTION

Until further notice to the contrary, I/we hereby elect to receive any dividends that may be payable to me/us in cash in the following currency (please insert a 'X' in one box only)

sterling ☐

United States dollars ☐

Hong Kong dollars ☐

DIVIDEND PAYMENT INSTRUCTION

This section need only be completed if you wish any dividends payable to you in cash to be sent direct to your bank account, or if you wish to change bank account details you have previously given. The bank account must be denominated in the selected currency.

Please send any dividend cheques, payable in sterling and/or United States dollars, to the credit of my/our bank account(s) specified below; and/or

Please credit any cash dividends, payable in Hong Kong dollars, directly to my/our bank account specified below.

Dividends payable in sterling

Bank:

Branch:

Address:

Bank Sort Code:

Bank Account Number:

Reference or Roll Number: (if applicable)

Dividends payable in United States dollars

Bank:

Branch:

Address:

Please insert a
'X' if this is a
Savings Account

Savings
Account

☐

ABA/ACH Number:*

* It is advisable to check with your bank regarding the routing number to be used for a payment to be sent direct to your bank account.

Bank Account Number:

Dividends payable in Hong Kong dollars

Bank:

Branch:

Address:

Bank Number: Branch Number:

Bank Account Number:

If no instructions are given here for dividends payable in cash to be sent to a bank, they will be sent in accordance with instructions you have previously given for the payment of your dividends in that currency or, if none have been given, they will be sent to your registered address.

Compliance by HSBC Holdings plc with this authorisation will discharge it from all liability in respect of dividends so paid.

Signature (Please sign in box below)

2nd Joint Holder

3rd Joint Holder

4th Joint Holder

Date

Daytime telephone number (if any)

In the case of joint holders ALL must sign. In the case of a corporation, the One Currency Election and/or Dividend Payment Instruction should be executed under its common seal or by a duly authorised representative.

Completed forms must be returned to the Registrar at the address shown below. The current dividend timetable including the current election deadline date can be viewed at www.hsbc.com/investors. Any instructions received after the election deadline date will not apply for the current dividend but only to subsequent dividends. No acknowledgement of receipt of a form of election will be issued. All enquiries regarding this form should be addressed to Computershare Hong Kong Investor Services Limited, Rooms 1712-1716, 17th Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong SAR (telephone +852 2862 8555 or email: hsbc.ecom@computershare.com.hk)